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Punten voor de rondvraag commissie AZM de dato 27 november 2023 
 
Fractie Vraag 

 
AB Weghalen herdenkingsborden 

Onlangs zijn de herdenkingsborden die geplaatst waren rondom de viering van 75 jaar bevrijding weggehaald. Wat Algemeen Belang betreft 
hadden deze borden rustig mogen blijven staan, mits er dan wel een (legalisatie)vergunning voor was aangevraagd en verleend. Want wat bleek; 
deze borden waren zonder vergunning geplaatst door de Werkgroep Vrede en de termijn waarop afgesproken was dat ze zonder vergunning 
zouden mogen blijven staan inmiddels meer dan 4 jaar verstreken was.  
 
In de media werd in eerste instantie gesuggereerd dat het op dít moment handhaven op iets dat al meer dan 4 jaar zonder vergunning staat, in 
verband zou staan met het verschil van mening tussen de Burgemeester en de Werkgroep Vrede over de manier van herdenken van 80 jaar 
bevrijding. In een krantenartikel van afgelopen zaterdag stelt de Burgemeester dat het gewoon een kwestie van handhaving betreft. 
 
Algemeen Belang kon het zich al niet voorstellen. Een dergelijk mogelijk misbruik van macht kunnen wij op geen enkele manier rijmen met hoe 
wij onze Burgemeester kennen. Hier moest een vergissing in het spel zijn, of onterechte beeldvorming. 
 
Om aan alle speculaties definitief een einde te kunnen maken dan dus nu nog de volgende vragen: 
• Kan de Burgemeester aangeven op basis van welk handhavingsverzoek de borden zijn weggehaald?  
• Of is er een andere reden waarom er nu pas na 4 jaar wordt gehandhaafd en kan de Burgemeester die met ons delen?  
• Kan de Burgemeester onze visie op het geheel dat het weghalen van de borden totaal los staat van het meningsverschil met de Werkgroep 

Vrede bevestigen? Met andere woorden: Kan de Burgemeester hetgeen Algemeen Belang zich niet kan voorstellen maar toch in de media 
gesuggereerd ontkrachten? 
 

VSP Weghalen herdenkingsborden 
Onlangs zijn de borden over bevrijding en oorlog door de gemeente verwijderd. Deze borden trekken nog steeds veel aandacht bij inwoners en 
bezoekers van onze gemeente en hebben oog voor onze geschiedenis. Zeker in een tijd van oorlog, in diverse windstreken van onze aarde, is het 
goed om onze geschiedenis te blijven delen. 
• Wat de aanleiding is geweest om deze borden te verwijderen? 
• Is het college bereid te onderzoeken wat mogelijk is om deze borden te herplaatsen? 
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PGP Weghalen herdenkingsborden 

In de krant is te lezen dat de gedoogde informatieborden over de oorlog zijn weggehaald zonder overleg met werkgroep vrede.  
• Waarom is dit zonder overleg met de werkgroep gebeurd? De borden worden door veel mensen gelezen en dragen bij aan het verhaal van 

Valkenburg en haar rijke geschiedenis.  
• Komen de borden weer terug? Graag een toelichting van de portefeuillehouder waarom de borden in eerste instantie zijn weggehaald en of 

er nog gezocht gaat worden naar een mogelijkheid om ze terug te plaatsen. 
 

VVD Herdenkingsborden: 
Wie heeft de opdracht gegeven de herdenkingsborden betreffende de bevrijding in alle kernen van onze gemeenten te laten weghalen? Waarom 
wordt er opeens de opdracht gegeven om hierop na ruim 4 jaar te handhaven? Wanneer worden ze teruggeplaatst?'' 
 

CDA 
 

Weghalen herdenkingsborden 
Met het verdwijnen van de infoborden betreffende WO2, verliest Valkenburg een toeristisch en educatief juweeltje. Vele toeristen bestuderen 
aandachtig de borden, het zou jammer zijn als dit gaat ontbreken. Daarnaast missen we een uitgelezen kans om in Valkenburg op een 
laagdrempelige manier, de jongere generaties aan de hand van de borden inzicht en besef te verschaffen omtrent vrede, veiligheid en oorlog.  
• Wat is de stand van zaken? 
 
Actualiseren pagina ´projecten’ op gemeente website 
 
Het valt ons op dat de stand van zaken van meerdere projecten niet geactualiseerd wordt op de gemeentelijke website. Voorbeeld daarvan is 
o.a. het Polfermolen, Hotel Croix de Bourgogne met dependances en Boslust. 
Vraag is of de afdeling communicatie deze pagina met regelmatig kan actualiseren? Zo blijven inwoners ook up-to-date van de grotere 
projecten. 
 
Daarnaast vragen wij u deze pagina ook uit te breiden met enkele projecten die van groot belang zijn voor onze gemeente, enkele voorbeelden: 
-          Kansenkaart wonen 
-          Ontwikkelingen voormalige basisschool Broekhem, Houthem en Vilt & voormalig Stella Maris College 
-          Medisch Centrum Valkenburg 
-          Groenbeleidsplan (+ uitvoeringsprogramma, waaronder de vergroening van enkele pleinen) 
 
 

 


